
Protokół Nr VIII/07

z Sesji Rady Gminy Widawa

odbytej w dniu 28 sierpnia 2007 roku

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie

Ustawowa liczba radnych – 15
Faktyczna liczba radnych – 15
Liczba radnych obecnych – 13

Ad. 1

Otwarcia  kolejnego  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Rady  –  Pan  Robert  Majczyk.
Powitał wszystkich radnych, Panią Sekretarz, Panią Mecenas, Pana Skarbnika, Kierowników
jednostek,  sołtysów,  gości  zaproszonych  oraz  społeczność  przybyłą  na  sesję.  Następnie
oświadczył, iż na sali obecnych jest 13 radnych w związku z tym Rada może podejmować
uchwały. Kontynuując poinformował zebranych, iż w materiałach dostarczonych do radnych
nie  była  umieszczona  uchwała  znajdująca  się  w  punkcie  9  porządku  obrad,  gdyż  zaszła
konieczność  skonsultowania  jej  z  radcą  prawnym.  Następnie  zapytał  czy są  jakieś  uwagi
dotyczące porządku obrad. 
W  związku  z  brakiem  jakichkolwiek  sugestii  dotyczących  zmiany  porządku  został  on
poddany  głosowaniu  w  wyniku,  którego  został  przyjęty  jednogłośnie  przez  13  radnych
obecnych na sali w chwili głosowania i po przeprowadzonym głosowaniu przedstawiał się
następująco:

1. Otwarcie VIII Sesji Rady Gminy Widawa.
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu wynikającego

z uchwały budżetowej na 2007 rok na realizację zadań inwestycyjnych. 
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  na  refinansowanie  projektu

dofinansowanego w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego Restrukturyzacja
i modernizacja sektora żywnościowego oraz rozwój obszarów wiejskich. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Widawa.
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Widawa. 
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Statucie  Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Widawie.
10. Wolne wnioski i zapytania.
11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie obrad.

Ad. 2

Kolejny punkt obrad zgodnie z zatwierdzonym porządkiem poświęcony był na zatwierdzenie
protokołu z poprzedniego posiedzenia, w związku z tym Przewodniczący przypomniał, iż był
on  dostępny  w  Urzędzie  Gminy,  natomiast  w  dniu  sesji  odpowiednio  wcześniej  został
wyłożony do wglądu. Ponadto zapytał zgromadzonych czy istnieje konieczność odczytania
protokołu na głos, jednak nikt  z obecnych nie wnosił  takiej  potrzeby w związku, z czym
Przewodniczący zarządził głosowanie.
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W wyniku  głosowania  protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  Rady  Gminy  został  przyjęty
jednogłośnie przez 13 radnych obecnych na sali w chwili głosowania.

Ad. 3

W kolejnym  punkcie  obrad  głos  zabrała  Pani  Sekretarz,  która  odczytała  sprawozdanie
z działalności między sesjami, które to przedsięwzięcia przedstawiały się następująco: 

1. Wyrównano drogi na terenie gminy
2. Zamieciono i uprzątnięto ulice w miejscowości Widawa
3. Wykoszono trawy z poboczy dróg na terenie gminy 
4. Usunięto przydrożne zakrzaczenia w miejscowościach:

− Przyborów
− Józefów k/Klęcza
− Zawady – Las Zawadzki – Chrusty
− Chociw –Ruda
− Wola Kleszczowa – Kąty
− Dąbrowa Widawska – Wielka Wieś 
− Chociw – Las Zawadzki

5. Zebrano nadmierną ilość piachu z poboczy przy drodze asfaltowej na odcinku Ochle –
Chrusty.

6. Wykonano  korytowanie,  nawieziono  grubym  kamieniem  drogowym  i  zwałowano
drogę gminną: Chociw - Ruda (I etap)

7. Pokryto  papą  termozgrzewalną  dachy w budynkach  komunalnych  w miejscowości
Chociw 117, Widawa ( blok Rolpak) koszt – 3 000,00 zł

8. Wykonano malowanie elewacji  zewnętrznej w hydroforni  Chociw, oraz pokryto jej
dach papą termozgrzewalną koszt – 2 000,00 zł.

9. Wymalowano  kotłownie  w  budynkach  komunalnych,  gminy,  GOZ  w  Widawie,
przedszkolu Widawa 2 00,00 zł 

10. Usunięto  awarie  wodociągowe  w  miejscowości  Widawa,  Brzyków,  Wielka  Wieś,
Zabłocie.

11. Rozstrzygnięto  przetarg  na  budowę  kompleksu  boisk  i  podpisano  umowę  z  firmą
„Polimer” z Katowic. 

12. Ogłoszono przetarg na zakup kostki brukowej i obrzeży betonowych 
13. Ogłoszono przetarg na przebudowę ul. Buźniczej; otwarcie ofert 24 sierpnia 2007 r. 
14. Ogłoszenie przetargu na dowozy dzieci do szkół.
15. Przeprowadzono remonty w placówkach szkolnych:

− SP Brzyków: cyklinowanie i malowanie parkietu, malowanie klas i położenie
wykładziny w przebieralni (wykonawca Pan Nowicki).

− SP  Ochle:  wymiana  drzwi  wejściowych  oraz  drobne  prace  renowacyjne
(wykonawca „Termobud” – Fabryka Okien w Zapolicach)

− SP Chociw:  malowanie  farbą  emulsyjną  klas  oraz  malowanie  farbą  olejną
stolarki okiennej i drzwiowej (wykonawca Pan Wawrzyniak)

− SP Widawa: malowanie pomieszczeń klasowych ( wykonawca ZUK)
− Przedszkole: malowanie pomieszczenia kuchennego, klasopracowni, korytarza

oraz  przebudowa płotu  betonowego na  placu  przedszkola  (wykonawca  Pan
Dominiak).

Na  zakończenie  swego  wystąpienia  Pani  Sekretarz  poinformowała,  iż  został  już
rozstrzygnięty wspomniany przez nią przetarg na dowozy dzieci do szkół i w najbliższym
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czasie  zostanie  podpisana  umowa  z  Panem  Kusiakiem,  który  będzie  realizatorem  tego
zadania.  

Ad. 4

W tym punkcie głos zabrał Pan Skarbnik, który przedstawił zmiany zachodzące w budżecie
gminy  na  2007  rok.  Poinformował  zebranych,  iż  wpłynęły  dotacje  z  Łódzkiego  Urzędu
Wojewódzkiego oraz  Zarządu Łódzkiego, które zostaną przekazane na zwrot części podatku
akcyzowego dla producentów rolnych,  na dożywianie uczniów w szkołach oraz na zakup
dodatkowego kruszywa do modernizowania dróg gminnych. Dodał również, iż po analizie
wydatków zaszła konieczność przeprowadzenia kilku zmian w budżecie. Wyjaśnił, iż zostaną
zmniejszone środki  przeznaczone na  zakup samochodu dla  Zakładu Usług Komunalnych,
a kwota ta zostanie przeznaczona na następujące cele:
− na remonty szkół w Chociwiu i Ochlach,
− zakup barakowozu dla podopiecznej w Zborowie,
− na wynagrodzenia dla osób bezrobotnych, którzy wykonują prace społecznie użyteczne,
− na zakup filmu promującego gminę Widawa.
Następnie Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i zarządził głosowanie. 
W wyniku  głosowania  Uchwała  Nr  VIII/48/07  Rady  Gminy  Widawa  w  sprawie  zmian
w budżecie na 2007 rok została przyjęta 13 głosami „za” czyli jednogłośnie.

Ad. 5

W  kolejnym  punkcie  Pan  Skarbnik  omówił  projekt  uchwały  dotyczący  zaciągnięcia
długoterminowego kredytu. Wyjaśnił, iż wyżej wymienione zobowiązanie wynika z podjętej
uchwały budżetowej na rok 2007 i przeznaczone jest na finansowanie zadań inwestycyjnych
gminy.  Ponadto  dodał,  iż  spłata  tego  kredytu  planowana  jest  na  lata  2008  –  2011.
Kontynuując  swą  wypowiedź  poinformował,  iż  odbył  się  już  przetarg  na  obsługę  tego
zobowiązania. Dodał również, iż wpłynęły trzy oferty, z których najkorzystniejszą przedstawił
Gospodarczy Bank Wielkopolski w Poznaniu. 
Następnie Przewodniczący odczytał projekt tej uchwał i zapytał czy ktoś ma jakieś pytania,
czy też uwagi dotyczące tego tematu.
Zgłosił się radny Płóciennik, który zapytał o sposób rozłożenia rat.
Odpowiedzi udzielił Pan Skarbnik, który wyjaśnił iż gmina spłaca kilka kredytów na bieżąco
w związku z  tym kwoty  tego  zobowiązania  dlatego  są  rozłożone  w ten  sposób,  aby  nie
przekroczyć pewnego pułapu stanowiącego 15% budżetu.    
W związku  z  brakiem dalszych  chętnych  do  podjęcia  dyskusji  Przewodniczący  zarządził
głosowanie.
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Uchwała  Nr  VIII/49/07  Rady  Gminy  Widawa
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu wynikającego z uchwały budżetowej na
2007  rok  na  realizację  zadań  inwestycyjnych  została  przyjęta  13  głosami  „za”,  czyli
jednogłośnie. 

Ad. 6

Przystępując  do  realizacji  kolejnego  punktu  porządku  obrad  głos  zabrał  ponownie  Pan
Skarbnik,  który  wyjaśnił,  iż  pożyczka  przedstawiona  w  projekcie  uchwały  przeznaczona
zostanie na budowę kompleksu boisk w Widawie. Następnie dodał, iż jest to kwota, która
również została zaplanowana i wymieniona w uchwale budżetowej. Ponadto poinformował, iż
po  zakończeniu  zadania  kwota  ta  zostanie  spłacona  z  otrzymanej  dopłaty  z  Urzędu
Marszałkowskiego.
Po wystąpieniu Pana Skarbnika Przewodniczący odczytał projekt tej uchwały i w związku
z brakiem jakichkolwiek  uwag zarządził głosowanie.
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W wyniku głosowania Uchwała Nr VIII/50/07 Rady Gminy Widawa w sprawie zaciągnięcia
pożyczki  na  refinansowanie  projektu  dofinansowanego  w ramach  Sektorowego  Programu
Operacyjnego Restrukturyzacja i modernizacja sektora żywnościowego oraz rozwój obszarów
wiejskich została przyjęta 13 głosami „za”, czyli jednogłośnie.
Następnie Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy.

Ad. 7

Po wznowieniu obrad Przewodniczący poinformował, iż punkt ten dotyczy podjęcia uchwały
w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Wójta  Gminy.  Ponadto  dodał,  iż  kwestia  ta  była  już
omawiana na jednej z poprzednich sesji i związana jest ze skargą złożoną przez Panią Teresę
Ciechanowską  dotyczącą  prawidłowości  przeprowadzenia  wyborów  na  sołtysa
w miejscowości Chrusty. Przewodniczący wyjaśnił, iż Wydział Nadzoru wymaga, aby Rada
w  tej  sprawie  wypowiedziała  się  w  formie  uchwały.  Kontynuując  dodał  jeszcze,  iż
uzasadnienie do tego projektu zostało umieszczone w materiałach sesyjnych, więc nie widzi
potrzeby,  aby  odczytywać  go  na  głos.  W związku  z  tym,  iż  nikt  nie  wnosił  sprzeciwu
Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i zarządził głosowanie.
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Uchwała  Nr  VIII/51/07  Rady  Gminy  Widawa
w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Widawa została przyjęta jednogłośnie.
  
Ad. 8

Kolejny  punkt  dotyczył  również  podobnej  kwestii,  w  związku  z  tym  Przewodniczący
poinformował,  iż  sytuacja  jest  analogiczna  jak  w  poprzednim punkcie.  Dodał,  iż  w  tym
przypadku skarga została złożona przez Panią Zofię Trzynę i dotyczy sprawy wycięcia drzew
przez  Pana  Kratę  w  miejscowości  Zborów.  Następnie  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały, a ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag zarządził głosowanie.
Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący oznajmił, iż Uchwała Nr VIII/52/07 Rady
Gminy Widawa w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Wójta  Gminy Widawa została  przyjęta
jednogłośnie przez 13 radnych obecnych na sali.
 
Ad. 9

W tym punkcie obrad Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Anetę Namirowską –
pracownika  Urzędu  Gminy,  która  udzieliła  wyjaśnień  w  sprawie  zmian  w  Statucie
Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Widawie. Następnie
w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przedłożonym
projektem uchwały. 
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Uchwała  Nr  VIII/53/07  Rady  Gminy  Widawa
w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej
Opieki Zdrowotnej w Widawie  została przyjęta 13 głosami „za” czyli jednogłośnie. 

Ad. 10 i 11

W dalszej części obrad jako pierwszy głos zabrał radny Szydłowski, którego interesowała
sprawa  drogi  miedzy  Sarnowem a  Wincentowem oraz  drogi  w Chociwiu  na  odcinku  od
szkoły do Państwa Pierkosiów, a także droga powiatowa na Goryniu. Zapytał również jak
przedstawia  się  kwestia  wymiany  okien  w OSP w Chociwiu  oraz  odwodnienia  drogi  na
działkach.  W  związku  z  tym  ostatnim  pytaniem  wyjaśnił,  iż  po  przejściu  burzy  czy
gwałtownej ulewy mieszkańcy skarżą się, iż woda zalewa ich posesje. 
Odpowiedzi  na  te  pytania  zaczął  udzielać  Przewodniczący  Komisji  ds.  Rolnictwa
i Ochrony Środowiska – radny Zdzisław Gniłka. Wyjaśnił, iż w planie wieloletnim jest ujęte
przedłużenie trasy Sarnów – Wincentów. Natomiast kwestia odwodnienia drogi na działkach
w Chociwiu  była  już  omówiona  na  ostatniej  komisji  i  należy  wykupić  część  działki  od
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jednego z mieszkańców i tam przeprowadzić rów odprowadzający wodę. Następnie w kwestii
drogi  powiatowej  wypowiedział  się  radny  powiatowy  –  Pan  Jerzy  Wieczorek,  który
poinformował,  iż  będzie  wykonana.  W  dalszej  części  głos  zabrał  Pan  Skarbnik,  który
wyjaśnił, iż na wymianę stolarki w budżecie przeznaczona jest kwota 50 tys. zł., w związku
z tym jeżeli całą sumę przeznaczy się na okna dla Chociwia to nie wystarczy na wymianę
w mieszkaniach  komunalnych.  Dodał,  iż  jego  zdaniem należałoby  wymienić  tym,  którzy
płacą czynsz a w strażnicy robić to stopniowo. Następnie głos zabrał radny Szydłowski, który
poinformował, iż Prezes obiecał że wymiana okien i drzwi będzie wykonana w tym samym
czasie. Dodał również, że wrota garażowe muszą być wymienione, gdyż samochód się nie
mieści. 
Jako  kolejny  głos  zabrał  radny  Płóciennik,  którego  zdaniem  należy  wymienić  wrota
a wymianę okien zostawić na później.
Następnie  Pan  Skarbnik  poinformował,  iż  jest  bardzo  dużo  podań  dotyczących  wymiany
okien  od  osób  wynajmujących  mieszkania  komunalne,  więc  należałoby  je  w  pierwszej
kolejności rozpatrzyć.
W dalszej części głos zabrał ponownie radny Szydłowski, który poinformował, iż dotarła do
niego wiadomość o tym, ze strażacy w Sędziejowicach, którzy wyjeżdżają do pożaru mają
wypłacane na koniec roku wynagrodzenie. W związku z tym zapytał  dlaczego na naszym
terenie tak nie ma.
Odpowiedzi udzielił radny Płóciennik, który wyjaśnił, iż odbyło się w tej sprawie zebranie
gdzie ustalono, iż zamiast wypłacać strażakom wynagrodzenie lepiej przeznaczyć te pieniądze
na doposażenie w sprzęt jednostek strażackich.
Następnie w tej samej kwestii głos zabrał Pan Skarbnik, który wyjaśnił, iż w porównaniu
z  innymi  gminami  to  stosunkowo  duża  kwota  jest  przeznaczona  w  naszym budżecie  na
inwestycje  związane  z  zakupem  sprzętu  dla  OSP.  Dodał  również,  że  w  przyszłości  te
pieniądze można przeznaczyć na wypłatę wynagrodzeń dla strażaków. 
Kolejną osobą, która zabrała głos w tym punkcie był radny Olejniczak, który zauważył, iż
potrzebne są  remonty  w mieszkaniach komunalnych,  lecz  osobiście  uważa,  iż  ważniejszą
kwestią jest sprawa remontu dachów i wymiana okien w szkołach.
Pan Skarbnik zgodził się z tym i wyjaśnił, iż wszystkiego na raz nie da się zrealizować, a jeśli
chodzi o wymianę okien w szkole w Widawie, to jest to zaplanowane na przyszły rok. 
Jako kolejny głos zabrał radny Mikła, który poprosił o dokończenie drogi na Korzeń, a przede
wszystkim wymierzenie jej szerokości.
W  odpowiedzi  radny  Gniłka  wyjaśnił,  iż  droga  była  posypywana  grubym  a  następnie
drobnym kruszywem,  którego obecnie  jest  bardzo mało  i  trzeba  go  zagospodarować  tam
gdzie  jest  najbardziej  potrzebne.  Dodał  następnie,  że  ta  trasa  zostanie  dokończona a  jeśli
chodzi o jej szerokość, to należy zrobić zlecenie.
W dalszej części obrad ponownie głos zabrał radny Mikła, który poprosił o usunięcie krzaków
i oczyszczenie rowu wzdłuż drogi do Świerczowa.
Radny  Gniłka  wyjaśnił,  iż  wykonanie  tych  prac  zostanie  zlecone  Zakładowi  Usług
Komunalnych.
Następnie głos zabrał ponownie radny Olejniczak, który poprosił o wycięcie drzew na drodze
prowadzącej od Ochel do Grabówia, gdyż stanowią one zagrożenie dla osób korzystających
z tej trasy. 
Do tej  kwestii  odniósł  się  również radny Gniłka,  który wyjaśnił,  iż  w tej  sprawie należy
zwrócić się z prośbą o wycinkę drzew do Wójta Gminy.
Następnie sołtys wsi Zabłocie zgłosił uszkodzenie przystanku autobusowego. 
W odpowiedzi  radny  Gniłka  wyjaśnił,  iż  naprawienie  zostanie  zlecone  Zakładowi  Usług
Komunalnych.  
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Jako  kolejny  głos  zabrał  sołtys  wsi  Dębina,  który  poprosił  o  wycięcie  krzewów  na
skrzyżowaniu  dróg,  gdyż  niejednokrotnie  doszło  tam  do  wypadków.  Ponadto  dodał,  iż
właściciel  jednej z posesji  nie zgadza się na ich wycięcie. Będąc przy głosie wyjaśnił,  iż
należy wykopać rów po jednej stronie drogi biegnącej w kierunku Izydorowa, gdyż po ulewie
ta droga jest nieprzejezdna. 
Radny  Gniłka  wyjaśnił,  iż  sprawa  wycinki  krzewów  zostanie  zlecona  Zakładowi  Usług
Komunalnych, a decyzja związana z wykopaniem przydrożnego rowu zostanie rozpatrzona na
najbliższym posiedzeniu Komisji  ds.  Rolnictwa i  Ochrony Środowiska.  Ponadto dodał,  iż
część  dróg  jest  niewykonana  z  powodu  braku  kruszywa.  Poinformował  również,  iż
członkowie w/w Komisji wnioskowali o zakup dodatkowego kruszywa i jeżeli tylko zostanie
ono dostarczone to prace drogowe zostaną wznowione. 
W dalszej części posiedzenia głos zabrał mieszkaniec Widawy – Pan Adam Borszyński, który
zapytał czy są wyznaczone w Urzędzie Gminy dyżury radnych. Następnie zauważył, iż w
okresie zimowym drogi są posypywane piskiem i dlaczego nie jest on zbierany po sezonie.
Kontynuując zapytał jeszcze dlaczego nie można położyć kostki chodnikowej w parku. Dodał
jeszcze, iż na ul. Kopiec i ul. Rocha zostały wycięte stare drzewa i do tej pory nikt nie zajął
się  nasadzeniem nowych.  Pan Borszyński  zapytał  jeszcze o działkę obok marketu „Miś”,
która jest strasznie zaniedbana i do tej pory nie dowiedział się kto jest jej właścicielem. 
Odpowiedzi na te pytania udzielił radny Gniłka, który wyjaśnił, iż nie są wyznaczone dyżury
dla  poszczególnych  radnych,  jedynie  Przewodniczący  Rady  ma  wyznaczone  takie  dni
a  informacja  o  godzinach  jego  dyżurowania  znajduje  się  w  Urzędzie  Gminy.  Ponadto
poinformował, iż piasek który znajduje się na wskazanej przez Pana Borszyńskiego drodze
jest nanoszony przez wodę po ulewach i jest on sprzątany.
Następnie  Przewodniczący  Rady  wyjaśnił,  iż  w  przyszłości  będzie  zrobiona  renowacja
w parku, więc kwestia alejek zostanie wyjaśniona. 
Odnośnie braku nowych drzewek wypowiedział się sołtys wsi Wola Kleszczowa, który nie
zgodził się z Panem Borszyńskim i poinformował, iż Stowarzyszenie Społeczno – Kulturalne
Sołtysów zorganizowało akcję sadzenia młodych drzewek, w której on sam brał udział. Będąc
przy głosie zapytał do kogo mają się zwrócić mieszkańcy, doznali szkód wyrządzonych przez
dziki i lisy.
Następnie radny Gniłka zabrał głos w sprawie wspomnianej działki obok marketu i obiecał, iż
sprawdzi w ewidencji gruntów, kto jest jej właścicielem. Ponadto wyjaśnił, iż na następną
sesję  Rady  Gminy  będą  zaproszeni  Prezesi  Kół  Łowieckich  i  oni  wypowiedzą  się  w tej
sprawie. W dalszej części swej wypowiedzi poinformował, iż został zakończony pierwszy
etap  budowy drogi  w miejscowości  Ruda,  drugi  natomiast  zostanie  rozpoczęty  jak  tylko
zostanie dokupione kruszywo.
Na zakończenie obrad głos zabrał radny powiatowy Polak, który poinformował, iż odbył się
przetarg na budowę drogi powiatowej od Zduńskiej Woli w kierunku Ochel. Ponadto dodał, iż
inwestycja ta zostanie rozpoczęta już w tym roku.
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady zamknął obrady VIII Sesji Rady
Gminy Widawa.
Na tym protokół zakończono.
Protokołowała:
Jolanta Szuleta
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